

[Texte]

EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

Tuesday, March 25, 1969

• 0949

The Chairman: Gentlemen, I will now call the meeting to order.

I would first like to report the results of the Steering Committee meeting which was held yesterday.

(For text of the report see Minutes of Proceedings)

The Chairman: May I have a motion of concurrence in this report of the Steering Committee?

Mr. Orlikow: I so move.

Motion agreed to.

The Chairman: May I also have a motion, gentlemen, that Mr. Bruce Pearson, who appeared before the Committee on Thursday, March 20, 1969, be paid reasonable living and travelling expenses with regard to his appearance before our Committee on that day?

Mr. St. Pierre: I so move.

Motion agreed to.

The Chairman: I will now call Item 20 of the Department of Indian Affairs and Northern Development.

DEPARTMENT OF INDIAN AFFAIRS AND NORTHERN DEVELOPMENT

Development Program

20 Administration, Operation and Maintenance including expenditures on works, buildings and equipment on other than Federal property; grants as detailed in the Estimates, and contributions; authority to make recoverable advances for services performed on behalf of the Governments of the Northwest Territories and the Yukon Territory; authority to make contributions to Provincial Governments or other groups or authorities pursuant to agreements entered into with the approval of the Governor in Council respecting natural resources management; authority to sell electric power, fuel oil and services

[Interprétation]

TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

Le mardi 25 mars 1969

Le président: Messieurs à l'ordre.

Premièrement, j'aimerais donner rapport de la réunion du Comité de direction qui s'est tenue hier.

(Pour le texte du rapport, voir procès-verbal des délibérations.)

Le président: Puis-je avoir une proposition d'adoption du rapport du Comité de direction?

M. Orlikow: Je propose l'adoption du rapport.

Adopté.

Le président: J'aimerais entendre aussi une proposition messieurs pour que le témoin qui s'est présenté le 20 mars, M. Bruce Pearson, soit remboursé raisonnablement de ses dépenses de voyage et de subsistance inhérentes à sa comparution devant le Comité, ce jour-là.

M. St-Pierre: Je propose.

Adopté.

Le président: Je passe maintenant au crédit 20 du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien.

MINISTÈRE DES AFFAIRES INDIENNES ET DU NORD CANADIEN

Programme de développement

20 Administration, fonctionnement et entretien, y compris les dépenses à l'égard de bâtiments, ouvrages et matériel situés sur des terrains autres que ceux du gouvernement fédéral; subventions, selon le détail des affectations, et contributions; autorisation de consentir des avances recouvrables à l'égard de services rendus pour le compte des gouvernements des Territoires du Nord-Ouest et du Territoire du Yukon; autorisation de faire des contributions à des gouvernements provinciaux ou à d'autres groupes ou autorités en conformité d'accords conclus avec l'approbation du gouverneur en conseil; autorisation de